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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:487 Kemikalieskatten

En kemikalieskatt kommer att införas från och med 1 juli i år. I stället för att 
skatten grundas på den exakta mängden miljöfarliga kemikalier som 
produkterna innehåller har regeringen valt att beskatta varorna efter deras totala 
vikt. Det är produkter som köps i Sverige som omfattas av skattechocken. I 
vissa fall kommer det att löna sig att köpa samma vara på nätet från exempelvis 
Danmark eller Norge, något som kommer att leda till minskad försäljning för 
svenska butiker och till färre jobb. Detta rimmar inte alls med den rödgröna 
regeringens mål om lägst arbetslöshet i EU år 2020. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson följande:

 

Är det finansministerns bedömning att kemikalieskattens utformning bidrar till 
fler jobb och stärker svensk handel, och i så fall på vilket sätt?

………………………………………

Cecilie Tenfjord-Toftby (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-28
Besvaras senast
2017-05-12


